



ЦЕРКОВЬ В ЧЕСТЬ ИКОНЫ БОЖИЕЙ МАТЕРИ «ВЛАДИМИРСКАЯ»  
РУССКОЙ ПРАВОСЛАВНОЙ ЦЕРКВИ ЗАГРЯНИЦЕЙ  
Parish of the Vladimir Icon of the Mother of God  
Russian Orthodox Church Outside of Russia

14-a Douglas Road, Rocklea, QLD 4106

[www.viot.org.au](http://www.viot.org.au)

Настоятель/Rector: Иерей Александр Бородин/Priest Alexander Borodin ☎ 0447289381 ✉ [fralexander@viot.org.au](mailto:fralexander@viot.org.au)

РАСПИСАНИЕ БОГОСЛУЖЕНИЙ НА ФЕВРАЛЬ И МАРТ 2020

1	Субб	Бдение	6:00 веч
2	Воск	<b>33-я Неделя по Пятидесятнице, Прп. Евфимия Великого.</b> Божественная Литургия.	8:00 утр
8	Субб	Бдение	6:00 веч
9	Воск	<b>Неделя о мытаре и фарисее. Собор новомучеников и исповедников Церкви Русской.</b> Божественная Литургия	8:00 утр
10	Пон	<i>Неделя сплошная (поста нет.)</i>	
14	Пят	<b>ВСЕНОЩНОЕ БДЕНИЕ С ВЕЛИКИМ ПОВЕЧЕРИЕМ И ЛИТИЕЙ</b>	6:00 веч
15	Субб	<b>СРЕТЕНИЕ ГОСПОДА И СПАСА НАШЕГО ИИСУСА ХРИСТА</b> Божественная Литургия и освящение фруктов	8:00 утр
16	Воск	<b>Неделя о блудном сыне. Правв. Симеона Богоприимца и Анны пророчицы.</b> <i>Службы нет (о.Александр отсутствует.)</i>	-
22	Субб	Бдение	6:00 веч
23	Воск	<b>Неделя мясопустная. О Страшном суде.</b> Божественная Литургия. → После литургии сестричество приглашает Вас на благотворительный обед с блинами в церковном зале. ←	8:00 утр
24	Пон	<i>Неделя сплошная, но мясо исключается.</i>	
29	Субб	Бдение	6:00 веч
1	Воск	<b>Неделя об изгнании Адама из рая (сыропустная). Прощенное Воскресенье.</b> Божественная Литургия и Вечерня с чином прощения.	8:00 утр
2	Пон	<b>Чистый Понедельник. Начало Великого Поста. Строгий пост.</b> <b>Великое Повечерие с Великим Канонам Св. Андрея Критского (1-я часть).</b>	6:00 веч
3	Втор	<b>Чистый Вторник. Строгий пост.</b> <b>Великое Повечерие с Великим Канонам Св. Андрея Критского (2-я часть).</b>	6:00 веч
4	Сред	<b>Чистая Среда. Строгий пост.</b> <b>Великое Повечерие с Великим Канонам Св. Андрея Критского (3-я часть).</b>	6:00 веч
5	Четв	<b>Чистый Четверток. Строгий пост.</b> <b>Великое Повечерие с Великим Канонам Св. Андрея Критского (4-я часть).</b>	6:00 веч
7	Субб	Бдение	6:00 веч
8	Воск	<b>1-я неделя Великого поста. Торжество Православия.</b> Божественная Литургия.	8:00 утр
14	Субб	Общая Панихида – поминовение усопших. Бдение	5:00 веч 6:00 веч
15	Воск	<b>2-я неделя Великого Поста. Св. Григория Паламы.</b> Божественная Литургия. <i>Пирожки продаются в прицерковном зале после Литургии.</i>	8:00 утр
21	Субб	Общая Панихида – поминовение усопших. Бдение	5:00 веч 6:00 веч
22	Воск	<b>3-я неделя Великого Поста. Крестопоклонная. 40 мучеников, в Севастийском озере мучившихся.</b> Божественная Литургия.	8:00 утр
28	Субб	Общая Панихида – поминовение усопших. Бдение	5:00 веч 6:00 веч
29	Воск	<b>4-я неделя Великого Поста. Св. Иоанна Лествичника.</b> Божественная Литургия.	8:00 утр



ЦЕРКОВЬ В ЧЕСТЬ ИКОНЫ БОЖИЕЙ МАТЕРИ «ВЛАДИМИРСКАЯ»  
 РУССКОЙ ПРАВОСЛАВНОЙ ЦЕРКВИ ЗАГРЯНИЦЕЙ  
**Parish of the Vladimir Icon of the Mother of God**  
**Russian Orthodox Church Outside of Russia**

14-a Douglas Road, Rocklea, QLD 4106

[www.viot.org.au](http://www.viot.org.au)

**Настоятель/Rector:** Иерей Александр Бородин/Priest Alexander Borodin ☎ 0447289381 ✉ [fralexander@viot.org.au](mailto:fralexander@viot.org.au)

**SCHEDULE OF SERVICES FOR FEBRUARY AND MARCH 2020**

1	Sat	Vigil	6 pm
2	Sun	<b>33<sup>rd</sup> Week after Pentecost, Venerable Euthymius the Great.</b> Divine Liturgy.	8 am
8	Sat	Vigil	6 pm
9	Sun	<b>Sunday of the Publican and the Pharisee.</b> <b>New Martyrs and Confessors of Russian Church.</b> Divine Liturgy	8 am
10	Mon	<i>Fast-free week</i>	
14	Fri	<b>ALL NIGHT VIGIL WITH LITIA (BLESSING OF THE LOAVES, WHEAT, WINE AND LOAVES)</b>	6 pm
15	Sat	<b>THE MEETING OF OUR LORD IN THE TEMPLE.</b> Divine Liturgy with the blessing of fruit.	8 am
16	Sun	<b>Sunday of the Prodigal Son. Holy and Righteous Symeon the God-receiver and Anna the Prophetess.</b> <i>No services (Fr Alexander will be away)</i>	-
22	Sat	Vigil	6 pm
23	Sun	<b>Meatfare Sunday. Sunday of the Last Judgment.</b> Divine Liturgy. → <i>After Liturgy, the Parish Sisterhood invite you to a charity pancake lunch in the Church Hall.</i> ←	8 am
24	Mon	<i>Fast-free week, but meat is excluded.</i>	
29	Sat	Vigil	6 pm
1	Sun	<b>Commemoration of the Expulsion of Adam (Cheesefare Sunday). Forgiveness Sunday.</b> Divine Liturgy followed by Vespers with the Rite of Mutual Forgiveness.	8 am
2	Mon	<b>Clean Monday. Start of Great Lent. Strict Fast.</b> <b>Great Compline with the Great Canon of St Andrew of Crete (Part 1)</b>	6 pm
3	Tue	<b>Clean Tuesday. Strict Fast.</b> <b>Great Compline with the Great Canon of St Andrew of Crete (Part 2)</b>	6 pm
4	Wed	<b>Clean Wednesday. Strict Fast.</b> <b>Great Compline with the Great Canon of St Andrew of Crete (Part 3)</b>	6 pm
5	Thu	<b>Clean Thursday. Strict Fast.</b> <b>Great Compline with the Great Canon of St Andrew of Crete (Part 4)</b>	6 pm
7	Sat	Vigil	6 pm
8	Sun	<b>1st Sunday of Great Lent. Triumph of Orthodoxy.</b> Divine Liturgy	8 am
14	Sat	General Panihida – commemoration of the departed. Vigil	5 pm 6 pm
15	Sun	<b>2nd Sunday of Great Lent. St Gregory Palamas.</b> Divine Liturgy. <i>After Liturgy, piroshki will be sold in the Church hall.</i>	8 am
21	Sat	General Panihida – commemoration of the departed. Vigil	5 pm 6 pm
22	Sun	<b>3rd Sunday of Great Lent. Adoration of the Cross. The Holy Forty Martyrs of Sebaste.</b> Divine Liturgy	8 pm
28	Sat	General Panihida – commemoration of the departed. Vigil	5 pm 6 pm
29	Sun	<b>4th Sunday of Great Lent. St John of the Ladder.</b> Divine Liturgy.	8 am